

January 27, 2026

Sub: Proceedings of the Board Meeting held on 27th January 2026

The Board of Directors of National Finance Co. SAOG met on January 27, 2026 and took important decisions, a summary of which is as under:

The Financial Statements for the year 2025 audited by KPMG statutory auditors, were approved by the Board. Key results are as under:

	Amount in RO'000	
	2025	2024
Net investment in leases	652,720	578,869
Total borrowings	509,533	444,001
Net assets	150,769	145,603
Total revenues	75,648	63,285
Total overheads including finance cost	48,065	44,388
Net income after tax	15,210	12,114

The Board of Directors recommends distribution of 15.0% cash dividend (15.0 baizas per share) and 7% stock dividend (7 shares for every 100 shares) for the year 2025.

The financial statements and dividend are subject to the approval of the Central Bank of Oman and the Annual General Meeting of the Company.

Best Regards,


Tariq Sulaiman Al Farsi
Chief Executive Officer

Ref: NFC/GEN/17/2026



27 يناير 2026

الموضوع: محضر اجتماع مجلس الإدارة المنعقد في 27 يناير 2026

عقد مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل ش.م.ع. اجتماعه بتاريخ 27 يناير 2026م، حيث تم اتخاذ عدة قرارات هامة، أبرزها الموافقة على البيانات المالية لعام 2025م، والمدققة من قبل مدققي الحسابات القانونيين لشركة كي بي إم جي (KPMG)، وفيما يلي ملخص للنتائج المالية:

المبلغ بالألف ريال عُماني		
2024	2025	
578,869	652,720	صافي الاستثمار في التأجير
444,001	509,533	إجمالي الاقتراض
145,603	150,769	صافي الأصول
63,285	75,648	إجمالي الإيرادات
44,388	48,065	إجمالي النفقات العامة بما في ذلك تكلفة التمويل
12,114	15,210	صافي الربح بعد اقتطاع مخصص الضريبة

وقد أوصى مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 15.0% (بواقع 15.0 بيضة للسهم الواحد) وأسهم بنسبة 7% (بواقع 7 أسهم لكل 100 سهم) لعام 2025م.

هذه النتائج المالية وتوزيعات الأرباح خاضعة لموافقة البنك المركزي العُماني والجمعية العامة السنوية للشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير



طارق سليمان الفارسي
الرئيس التنفيذي